
Jogosan teszik fel a kérdést, miért van szükség betegség felvételezésre a már betakarításra került repcénk után? Ha beteg
volt az állományunk, akkor van jelentősége, hogy milyen betegségeket látunk a tarlón? Miért fontos ezzel tisztában lennünk?
Egyrészt következetetéseket tudunk levonni, hogy mit csinálhattunk volna másképp a védekezés során és hol lehet javítani a
technológián. Más részt nem árt tisztában lenni, hogy melyik betegséggel állunk szemben és ennek a tudatában dönteni a
következő évek vetésforgójáról.  A cikk folytatásához kérjük kattintson a letöltési hivatkozásra.
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Az összes termékekre/fajtákra vonatkozó, szóban vagy írásban a Monsanto, illetve alkalmazottai vagy ügynökei által megadott adat, beleértve a jelen cikkben található információt,
jóhiszeműen lett megadva, de nem tekintendő a teljesítményre vagy a termékek alkalmasságára vonatkozó állításnak vagy garanciának a Monsanto részéről, mivel ezek a helyi éghajlati
és egyéb tényezőktől függhetnek. A Monsanto nem vállal felelősséget az ilyen információkért. Ez az információ nem része semmilyen Monsanto-val kötött szerződésnek, hacsak írásban
másképpen nincs rendelkezve. 1
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